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Van:iBB= BE)JE eminvws.nl>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 11:55

Aan:BEE. BE) @minvws.nl>

Onderwerp: Vanmiddag overleg

Voor het overleg van vanmiddag met heb ik het een en ander kort op een rijtje gezet.

1. Huidig van zaken:

Het team ‘or EE oer met de voorbereiding van het maken de digitale producten voor de quarantaineplicht. Het betreft

zaken die betrekking hebben op de frontend, de voorkant van het product. Het gaat dan om hoe de Q-verklaring eruit ziet, de

communicatie erom heen, de gebruikerservaring etc. De website zelf kan worden ontwikkeld door het team dat

reizentijdenscorona.nl heeft gemaakt. Wat ook loopt is het team operationeel. Dat team maakt implementatieafspraken en

beschrijft werkprocessen met de uitvoerders van de Q-plicht: te weten ANWB-alarmcentrale, de KMAR, VNG etc

Wat nog moet worden ingericht is de Backend. In de backend wordt alles gemaakt wat aan de achterkant van het product
gebeurt. Bijvoorbeeld het inrichten en beheer van de servers, de beveiliging van het product, het beheer van het product, het

verzorgen van de koppelingen tussen de applicatie en de databronnen etc.

Dit is in principe niet iets wat het team van|jEiEZJJkan verzorgen.

2. Gesprek BEY :

Afgelopen woensdag hadden en ik een afspraak met [NESE hem te vragen in hoeverre hij het inrichten van

de backend op zich wil nemen en indien niet, of hij mogelijke alternatieven ziet om het een andere partij te laten doen.

Zijn antwoord: hou het alleen bij de papieren variant, ga niet digitaliseren en ga geen gegevens vastleggen. Dan loop je tegen
allerlei uitvoeringsproblemen aan. Vooral dat mensen valse namen kunnen opgeven en de Q-plicht daardoor niet controleerbaar

is. Controle van aanwezigheid Q-verklaring fysiek ziet hij als de enige optie.
Mocht er toch gedigitaliseerd worden, dan moet volgens, I&W dat doen [Ef verder aan dat hij te weinig is betrokken. En

ook dat we met elkaar in kringetjes ronddraaien en niet verder met de discussie komen. Hij wilde graag dat jij zou aansluiten

voor het bespreken van de strategie hoe nu verder.

3. Mogelijke Agenda:
- Kort stilstaan bij het huidige proces
- Bespreken strategie richting I&W om hen in de lead te krijgen voor inregelen backend.
- Verkennen andere opties (Logius, SVB, CIBG?)

Met vriendelijke groet,

Mobiel

E-mail: minvws.nl


